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Zápisnica 

z výjazdového rokovania Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

27. a 28. januára 2020 

Podkylava 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie rektora univerzity 

4. Návrh vyhodnotenia Ročného plánu úloh z roku 2019 

5. Návrh Koncepcie rozvoja  TU na roky 2019-2023 

6. Návrh Ročného plánu úloh na rok 2020 

7. Harmonogram a pokyny k vypracovaniu Výročnej správy o činnosti TU za rok 2019 

8. Návrh Smernice o realizácii programu Erasmus+ na Trnavskej univerzite 

9. Rozličné  

 

 

Bod 1 

 

Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“).  

Následne rektor univerzity oboznámil prítomných s navrhnutým programom a 

požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako 

bol uvedený v pozvánke.  

 

 

Bod 2 

 

KR TU sa zaoberalo kontrolou uznesení podľa predloženého výpisu uznesení na 

výjazdové zasadnutie KR TU a k jednotlivým uzneseniam rektor univerzity na základe 

konsenzu členov KR TU konštatoval: 
 

UZNESENIE KR TU 1/32-26032019 – trvá 

KR TU ukladá povinnosť súčastiam TU prijať opatrenia, ktorými v roku 2020 zabezpečia 

finančné prostriedky na vykrytie rozdielu medzi valorizáciou na rok 2019 a dotáciou podľa 

výkonu na rok 2020.  

T: január 2020 

 

UZNESENIE KR TU 1/3-26112019 – splnené  

KR TU poveruje kvestorku univerzity prípravou návrhu Smernice rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave o poskytovaní príspevkov na rekreáciu zamestnancov. 

Z: Ing. Naništová 

T: február 2020 
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Bod 3 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

˗ o realizovaných pracovných stretnutiach na jednotlivých oddeleniach RTU za účelom 

detailného oboznámenia sa s činnosťou oddelení v súvislosti s prípravou novelizácie 

katalógu pracovných činností; 

˗ o účasti na prijatí slovenských rektorov a predstaviteľov Slovenskej akadémie vied 

prezidentkou Slovenskej republiky dňa 17. 1. 2020; 

˗ o podpise zmluvy o bilaterálnej spolupráci s prezidentom Leuphana Univerzity 

v Lüneburgu, ktorá je nositeľom iniciatívy na vytvorenie konzorcia viacerých európskych 

univerzít v rámci výzvy European Universities Network; 

˗ o účasti na rokovaniach s architektami ohľadom spolupráce na aktuálnych investičných 

zámeroch TU; 

˗ o konaní 19. ročníka reprezentačného plesu TU, ktorý sa konal dňa 25. 1. 2020; 

˗ o 385. výročí starobylej TU, ktoré si bude univerzita v tomto roku pripomínať aj 

v spolupráci s univerzitou ELTE v Budapešti.  

 

 

Bod 4 

 

Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

zdôvodnil predložený návrh Vyhodnotenia Ročného plánu úloh za rok 2019.  

Uviedol, že vyhodnotenie obsahuje celkovo 47 úloh členených v 7 oblastiach. 

Z celkového počtu stanovených úloh bolo splnených 36 úloh, 8 úloh je splnených čiastočne 

a 3 úlohy nie sú splnené, pričom príčiny čiastočného splnenia alebo nesplnenia úloh sú 

zdôvodnené priamo v návrhu materiálu. K predloženému návrhu neboli prorektorovi doručené 

žiadne písomné pripomienky. Keďže k návrhu  neboli predložené žiadne pripomienky ani na 

rokovaní, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu uznesenia:  

 

Uznesenie KR TU-1/V-27-28012020 

KR TU schvaľuje Vyhodnotenie ročného plánu úloh za rok 2019 v predloženom znení. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 5 

 

Prorektor pre vedu zdôvodnil predložený návrh Koncepcie rozvoja TU na roky 

2019-2023. Uviedol, že spracovaná koncepcia stanovuje ciele rozvoja TU, umožňuje 

plánovať časovú a vecnú stránku naplnenia stanovených cieľov, určiť zodpovednosť za 

plnenie úloh vedúcich k rozvojovým cieľom TU a je tiež nástrojom kontroly stavu plnenia 

týchto úloh. Jej účelom nie je stanovenie bežných alebo pravidelne sa opakujúcich úloh a 

činností TU, ale len aktivít, ktoré vedú k rozvoju TU a jej novým činnostiam, či prehĺbeniu 

kvality, najmä v oblastiach vzdelávania, vedy, výskumu, zlepšenia života študentov a 

zamestnancov, ako aj riadenia a vonkajšieho pôsobenia univerzity. 
Materiál reflektuje úlohy v predloženom návrhu ročného plánu na rok 2020 a bude 

prezentovaný v rámci zasadnutí samosprávnych orgánov TU.  
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Koncepčný návrh je rozdelený na dve základné časti – všeobecnú informatívnu časť 

a osobitnú časť zahŕňajúcu 29 stanovených univerzitných cieľov prijatých na obdobie rokov 

2019 – 2023 a k nim prislúchajúce stratégie a indikátory, na ktoré bude univerzita vyvíjať 

svoje úsilie v stanovenom období. Prorektor pre vedu dal do pozornosti doplnenie samostatnej 

časti Finančné riadenie, hospodársky a správny chod univerzity, ktorá sa v znení koncepcie 

rozvoja v predošlom období nenachádzala.  

Prorektor pre vedu zároveň informoval, že k predloženému návrhu mu neboli 

doručené žiadne písomné pripomienky, následne rektor univerzity otvoril diskusiu k návrhu. 

Pripomienky a pozmeňujúce návrhy predložili dekanka PF TU a dekanka PdF TU, pričom na 

základe diskusie a vyjadrenia prorektora pre vedu ako zostavovateľa boli prijaté nasledovné 

pozmeňujúce návrhy:  

˗ v rámci cieľa 2 kľúčový indikátor 2.2.2 nahradiť textom „Počet zapojení do 

rankingov“;  

˗ v rámci cieľa 24 kľúčový indikátor 24.2.1. nahradiť textom „počet podujatí 

s absolventmi“; 

˗ v rámci cieľa 25 v kľúčovom indikátore 25.1.1 nahradiť výraz „zdvojnásobenie“  

výrazom „zvýšenie“; 

˗ v rámci cieľa 16 kľúčový indikátor 16.2.8 nahradiť textom „Počet zamestnancov TU 

v odborných komisiách a orgánoch“; 
V rámci diskusie kvestorka univerzity informovala o pripomienkach v oblasti 

finančného riadenia, ktoré boli prijaté na porade kvestorky univerzity s tajomníčkami fakúlt 

a odporučila ich zapracovať do finálnej podoby materiálu. Rektor univerzity s uvedeným 

návrhom súhlasil a KR TU nemalo k predloženému návrhu námietky, preto prorektor pre 

vedu prisľúbil uvedené pripomienky následne zapracovať.  

Ďalšie pripomienky k návrhu neboli predložené, preto rektor univerzity ukončil 

diskusiu, dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

 

Uznesenie KR TU-2/V-27-28012020 

KR TU schvaľuje návrh Koncepcie rozvoja TU na roky 2019-2023 v znení prijatých 

pozmeňujúcich návrhov. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 6 

 

Prorektor pre vedu ako zostavovateľ materiálu predstavil predložený návrh Ročného 

plánu úloh na rok 2020. Ako uviedol, tento dokument bol spracovaný z podkladov 

jednotlivých členov GR TU a obsahuje súhrn plánovaných činností pre aktuálny kalendárny 

rok nadväzujúci na aktuálne legislatívne zmeny a ciele určené v koncepčných materiáloch, 

Koncepcia rozvoja TU na roky 2019 – 2023 a Dlhodobý zámer TU na roky 2015 – 2020. 

Celkovo ide o 66 úloh v 8 oblastiach činnosti univerzity - Správa, riadenie a rozvoj, 

Zabezpečenie kvality, medzinárodná evalvácia a rankingy, Finančné riadenie, hospodársky 

a správny chod univerzity, Ľudské zdroje a starostlivosť o zamestnancov, Vzdelávanie 

a služby pre študentov, Vedecká, výskumná a umelecká činnosť, Vzťahy s okolím, 

medzinárodná spolupráca a zahraničné vzťahy, marketing, Informačné zdroje a technológie.  
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Prorektor pre vedu zároveň konštatoval, že k predloženému návrhu mu neboli 

doručené žiadne písomné pripomienky. Keďže k návrhu neboli predložené žiadne 

pozmeňujúce návrhy ani na rokovaní, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie KR TU-3/V-27-28012020 

KR TU schvaľuje návrh Ročného plánu úloh na rok 2020 v predloženom znení. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 7 

 

Prorektor pre vedu ďalej zdôvodnil predložený návrh harmonogramu zostavenia 

Výročnej správy TU za rok 2019. Uviedol, že návrh harmonogramu bol spracovaný v zmysle 

usmernenia ministerstva školstva a zahŕňa pokyny potrebné pre vypracovanie výročnej správy 

o činnosti a termíny, ktoré je potrebné v tejto súvislosti dodržať. Pretože nikto z prítomných 

nemal k návrhu pripomienky, rektor dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie KR TU-4/V-27-28012020 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2019 

v predloženom znení.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 8 

 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy zdôvodnil predložený návrh Smernice o realizácii 

programu Erasmus+ na TU.  

Ozrejmil, že smernica upravuje podmienky a spôsob realizácie mobilít jednotlivcov 

v rámci programov KA103 a KA107 realizovaných v kľúčovej aktivite KA1 programu 

ERASMUS+ na TU. Ide predovšetkým o novelizáciu už existujúceho predpisu, ktorého prvý 

návrh bol predložený už v júni minulého roka. K predmetnému návrhu boli doručené viaceré 

pripomienky, ktoré boli zapracované a v súčasnosti je predložená upravená verzia návrhu.  

V rámci otvorenej diskusie boli predložené pripomienky od dekanky PF TU, dekanky 

PdF TU a dekana FF TU. Vzhľadom na to, že išlo o pripomienky zásadnejšieho charakteru, 

rektor univerzity predložený materiál stiahol z rokovania s tým, že svoje pripomienky majú 

členovia KR TU doručiť písomne do konca týždňa, tj. 31. 1. 2020, následne budú 

zapracované do návrhu a na najbližšom zasadnutí KR TU bude predložený opätovne 

upravený návrh.  
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Uznesenie KR TU-5/V-27-28012020 

KR TU berie na vedomie späťvzatie predloženého návrhu Smernice o realizácii 

programu Erasmus+ na TU.  

Z: prof. Lichner 

 

 

Bod 9 

 

Na úvod bodu Rozličné prorektor pre rozvoj oboznámil prítomných s iniciatívou TU 

na zapojenie sa do európskeho univerzitného priestoru v rámci výzvy programu Erasmus+ - 

Európske univerzity, ktorej víziou je vytvorenie sietí univerzít v rámci celej EÚ. TU sa do 

výzvy pripojila prostredníctvom zapojenia sa do konzorcia viacerých európskych univerzít 

podpisom bilaterálnej zmluvy o spolupráci s nemeckou univerzitou Leuphana v Lüneburgu. 

Prorektor informoval, že súčasťou konzorcia je v súčasnosti 7 univerzít z Nemecka, Poľska, 

Portugalska a Španielska. Okrem bilaterálnej spolupráce, ktorá umožní študentom a 

vyučujúcim akademickú výmenu medzi oboma univerzitami, je cieľom oboch partnerov 

vytvárať spoločné iniciatívy vo výskume, vzdelávaní, pracovať na spoločnom bakalárskom 

študijnom programe Liberal Studies a na vytvorení spoločného doktorandského programu, 

o ktorého cieľoch prorektor podrobne informoval.   

 

Ďalej prorektor pre rozvoj informoval prítomných o aktuálnych informáciách z oblasti 

investičných zámerov univerzity. V súčasnosti univerzita rieši paralelné záležitosti – riešenie 

výstavby auly na pozemku budovy kina Sloboda, projektovú dokumentáciu k celkovej 

rekonštrukcii budovy Adalbertinum a havarijný stav budovy PdF TU.  

Za účelom riešenia havarijného stavu budovy PdF TU sú požadované kapitálové 

zdroje zo strany ministerstva školstva a vyvíjaná aktivita na ich získanie zo strany vedenia 

TU.  

 V súvislosti s riešením výstavby univerzitnej auly bola začatá príprava projektu na 

základe zmluvy s architektom, ktorá bola zverejnená. Zo strany architekta bola doručená 

pilotná verzia návrhu budovy, ktorá bola prostredníctvom prezentácie predstavená členom KR 

TU. Členovia KR TU sa s návrhom oboznámili a v rámci otvorenej diskusie prerokovali 

predložené návrhy na úpravu, ktoré budú tlmočené architektovi s požiadavkou na 

vypracovanie alternatívneho návrhu akceptujúceho predložené návrhy na zmenu.  

 Následne prorektor pre rozvoj predstavil prítomným spracovanú štúdiu a návrh na 

komplexnú rekonštrukciu budovy Adalbertinum, ktoré členovia bez námietok vzali na 

vedomie.  

  

  Rektor univerzity informoval, že právne oddelenie TU sa zaoberá problematikou tzv. 

zamestnaneckého diela, a to aj na základe podnetu dekana FF TU. Cieľom je pripraviť normu, 

ktorá by inštitút zamestnaneckého diela integrovala do vnútornej legislatívy TU. Požiadal v 

tejto súvislosti o pomoc a spoluprácu aj dekanku PF TU. 

 

Riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala o nasledovných záležitostiach z oblasti 

zabezpečovania kvality na TU: 

˗ od 13. 9. do 15. 11. 2019 prebiehala absolventská anketa zameraná na aktuálnych 

absolventov (ročník 2018/2019) a absolventov 2 roky po ukončení štúdia (ročník 

2016/17). Na základe výsledkov ankiet bolo spracované vyhodnotenie, ktoré bolo 

zaslané na fakulty za účelom spracovania spätnej väzby vo forme stanoviska a zároveň 

zverejnené na webovom sídle univerzity; 

˗ momentálne je otvorená predmetová anketa za zimný semester 2019/2020, ktorá bude 

otvorená do 9. 2. 2020; 
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˗ oddelenie pre kvalitu na základe zverejneného monitoringu „Rebríček vysokých škôl s 

najvyšším počtom prihlášok na štúdium“ spracovalo prehľad miery poklesu prihlášok 

na štúdium v porovnaní s rokom 2014 v rámci 10 univerzít na Slovensku, medzi 

ktorými sa nachádzala aj TU. So spracovaných výsledkov bolo zrejmé, že TU je 

desiata z hľadiska fyzického počtu prihlášok, ale v percentuálnej miere klesania 

prihlášok prináleží TU 7. miesto. Zároveň bola spracovaná miera poklesu prihlášok v 

medziročnom porovnaní v rozmedzí rokov 2014 – 2018, pričom na TU sa od roku 

2017 mieru poklesu podarilo zvrátiť,  trend je teda pozitívny a počet prihlášok začína 

stúpať; 
˗ v oblasti zapojenia sa do rankginu U_Multirank aktuálne prebieha dotazníkový 

prieskum medzi študentami – v rámci údajov zaslaných v dotazníkoch týkajúcich 

zapojených odborov a inštitucionálneho dotazníka bola zo strany rankingu 

preverovaná korektnosť odpovedí v súvislosti s pomerom pohlaví v učiteľských 

odboroch, pričom im bola oddelením pre kvalitu potvrdená správnosť predložených 

údajov.  

 
 

Na záver rokovania rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc.  

      rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

 

 

V Podkylave, 28. 1. 2020 
 

 

 


